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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:299 Åtgärder för trähusindustrin

Måndagen den 21 november besökte bostadsminister Andreas Carlson Vrigstad 
och Smålandsvillans ödsliga lokaler i Sävsjö kommun i Jönköpings län. 
Verkligheten bakom de dystra siffrorna på låg orderingång och uppsägningar 
inom trähusindustrin visades upp.

Enligt lokaltidningen efterfrågades under statsrådets besök akuta åtgärder för 
branschens överlevnad från branschföreträdare och kommunpolitiker som ingår 
i trähusnätverket i Jönköpings län. Besöket i regionen har förhoppningsvis 
skapat nya insikter och förståelse för den desperata situationen inom 
trähusindustrin. Även idéer om vilka åtgärder som behöver komma på plats för 
att inte fler företag ska gå i konkurs och fler anställda bli av med 
jobbet förutsätter jag att statsrådet har fått med sig från sitt besök i denna 
viktiga trähusregion.

Jag vill därför fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vilka nya åtgärder, akuta och mer långsiktiga, planerar statsrådet att vidta för 
att rädda jobb och företag inom trähusindustrin i Jönköpings län? 

………………………………………

Johanna Haraldsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-27
Besvaras senast
2023-12-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


